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 Времена нису лака, бројна су искушења пред нама, али поручујемо да ми нисмно ничији,
већ смо своји, боримо се и живимо за Србију, рекао је данас градоначелник Новог Сада
Милош Вучевић, на обележавању славе Српске напредне странке Свете Петке, као и да
се СНС "не боји криминалаца, тајкуна и политичара похлепних на новац" тајкуна.

  

  Нема препреке, рекао је Вучевић, домаћин славе, "коју не можемо да савладамо и нема
изазова довољно великог за нас, само када смо јединствени, када смо уједињени око
праве политике".   

Вучевић је рекао да је председник странке Александар Вучић спречен бројним
државним обавезама да буде на слави јер му је "Србија изнад свега".

  

Ми му сваки дан пружамо јасну подршку и кажемо да смо део једног снажног,
јединственог, победничког тима, рекао је Вучевић.

  

Слави у седишту странке, присуствовали су бројни министри из СНС, председници
других странка - Александар Вулин, Ивица Дачић, Драган Марковић, Велимир Илић,
Иштван Пастор, као и саветник председника државе за медије Станислава Пак.

  

Свештеник Лука Верић, из цркве Рођења пресвете Богородице, је, у браћању после
богослужења, нагласио да је човек човеку брат а не вук и да нам је живот испуњен ако
другима чинимо добро.
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(Фонет)
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